國立中央大學應用地質研究所   學年度第  學期 博士班申請論文口試審核表
NCU Graduate Institute of Applied Geology ____Academic year ____Semester Review Form for Doctoral Degree Examination Application
	姓名Name：
	                
	學號Student ID： 


	               


壹、資格審定Qualifications（學生勾選 Checked by student）
· 已通過資格考試並成為博士學位候選人半年以上。(通過資格考試時間:___年__月__日)
Passed the qualification examination and have been the doctoral candidate for over 6 months (Date of qualification examination: yyyy/mm/dd)
· 已通過「學術研究倫理」線上修習課程。(通過時間:____年__月__日，附修課證明)

Passed Academic Research Ethics online courses (http://ethics.nctu.edu.tw/Ethics/) (Date: yyyy/mm/dd)( Please attach certificate of completion.)
貳、符合規定或已通過審核之已修學分（學生填寫，應附歷年成績單乙份) 

Conform the provisions or already passed the examined credits (Filled in by student, please attach transcript for all semesters *1)
	審核項目

Subjects
	課號

Course Code 
	課名

Course Name
	開課單位

Institute
	開課教師

Instructor
	學分數

Credits

	必修科目
Required subject
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	選修科目
Elective subject
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合計
Total
	必修╴╴學分，選修╴╴學分。
Required subject╴╴credits, Elective subject╴╴credits.


參、發表期刊論文目錄（學生填寫，應附已出刊論文全文各乙份，已接受但未刊出者加附正式接受函。）

Attached a list of journal paper publication (Filled in by student, please attach full text of all published papers, and offer a formal letter of acceptance when the journal paper has been accepted but not published) 
(另附件呈送) 
肆、博士論文初稿發表會（學生填寫，提供已排定時間、地點)
Presentation before doctoral degree examination (Filled in by student, please arrange the date and place)
題目Title ：
時間Date ：
地點Place ：
伍、審核意見（系所填寫）Comments (Filled in by institute)
〔  〕准予提出論文口試 Passed to apply for degree examination
〔  〕不同意提出論文口試Rejected，意見Comment╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴╴
	申請人Applicant

	
	指導教授

Advisor
	
	所長

Director
	


